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Protokół z posiedzenia komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

z 28 wrzesnia 2016 r. .        

======================================================================

Tryb  zwołania: Komisja  zwołana  przez Przewodniczącą  Rady Miejskiej,  w związku z materiałem
przygotowanym zgodnie z Planem pracy komisji. 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita

Porządek obrad: 

Czas trwania posiedzenia: 1:30 (14:00 do 15:30) 

Frekwencja Radnych:

 Marian Kita

 Janina Wcisło

 Marek Jarno

 Katarzyna Pilc
Nieobecni Radni:

 Włodzimierz Jaros

 Marek Kocoń

Kierownictwo Urzędu: 

 Burmistrz ds. Społecznych Beata Zawiła

 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 

 Skarbnik Urszula Polak-Wałek

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy materiał. 

Przebieg obrad:

M. Kita - serdecznie witam na posiedzeniu komisji. Porządek jest następujący.

 Informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2016 r.

 Działalność świetlic środowiskowych i terapeutycznych; program, realizacja, uczestnicy 

M. Kita – proszę Państwa. 
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Witold Soniewicki – Chciałem państwa zainteresować,  że jest wiele miejsc w Czeladzi gdzie może
być niebezpiecznie, wcześniej zwracałem się do Burmistrza, straszna sytuacja jest na ul Wiosennej.
Idąc  dalej  200  metrów na  ulicy  Wiosennej  nie  ma  oświetlenie  ciężko  się  negocjuje  z  tauronem
uważam, że władze powinny tutaj się tym zainteresować. Kolejna sprawa dot. GDDKIA.  

M. Kita –  To co Pan ma skserujemy. 

Błaszczyk Ewa – jestem Radną Rady Seniorów. Naszym zadaniem jest wspieranie i występowanie w
imieniu  seniorów.  Poszczególni  radni  będą  należec  do  poszczególnych  komisji,  Pani  Barbara
strzelecka przewodnicząca mówiła że będziemy wnioskować o lekarza psychologa na ½ etatu kolo
mopsu, jest 8 tys. seniorów warto by się nimi zaopiekować. Chcielibyśmy żeby na każdym osiedlu był
taki  klub  dla  seniora  żeby  ktoś  taki  samotny  mógł  sobie  spędzic  czas,  kolejna  rzecz  bariery
architekotoniczne, chielibyśmy więcej ławek żeby można było odpocząć, wiemy że budżet nie jest z
gumy, ale proszę mieć to na uwadze i jakoś choć powoli realizować. 

M. Ochenduszko-Ludwik -  za nim te wnioski będą na pismie prozmawiajmy o tym na radzie seniorów. 

M. Kita -  dziękuję za wypowiedź. Przechodzimy do tematów, które mamy w programie informacja o
przebiegu wykonia budżetu za I półrocze.

Skarbnik – Mamy tutaj opinię RIO. Mamy również obowiązek przesyłania sprawozdnia. Po analizie
RIO wydało pozytywną opinie. Mamy tutaj przedstawione wszelkie dane. Żadnych negatywnych uwag
nie  było.  Budżet  przyjeliśmy w grudniu  poprzedniego  roku.  Jeżeli  chodzi  o  inwestycje  też  macie
państwo wszystko przedstawone w materiałach. Wszystko idzie płynnie nie ma zagrożenia.

M. Kita – dziękuję jeżeli państwo radni nie maja pytań to przechodzimy dalej. Przechodzimy dalej do
świetlic środowiskowych.

M. Ochenduszko-Ludwik – świetlic jako takich nie ma w świetle ustawy, w materiałach państwo macie
wszystko przedstawiane.

J. Wcisło – czy siostry karmelitanki mogą mieć jakąś pomoc? 

M. Ochenduszko-Ludwik – oczywiście nigdy nie odmawialiśmy pomocy. 

M. Kita - to ze się ktoś nie zgłasza to nie znaczy ze ktoś nie potrzebuje pomocy

M. Ochenduszko-Ludwik – siostry karmelitanki są tak traktowane jak jednostki niepubliczne, my w
przpadku  sióstr  karmelitanek  płacimy  według  ich  próśb,  siostry  chcą  żebyśmy  finansowali  im
konkretne  rzeczy  i  to  robimy płacimy faktury.  My pokrywamy to  co  siostry  chcą  pokryć  o  innych
potrzebach siostr nie wiemy niebyliśmy informowani.

M. Kita -   poruszylismy bardzo delikatny temat. Może tym zakonnicom jest ciężko, może trzeba im
zaproponować coś.

M.Kita – Przejdźmy teraz do opiniowania projektów uchwał. Projekt nr  108 w sprawie rozpatrzenia i
nieuwzględnienia  wniosku zawartego w petycji  Pani  Beaty Małeckiej  – Libera,  Posła  na Sejm RP,
wnoszącej o podjęcie inicjatywy uchwalenia programu In vitro w mieście Czeladź.  Czy są pytania?
Głosujemy:

Za – 4 
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Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

Projekt nr 94 A (EAP) w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze
socjalnym 

Głosujemy:

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

M. Kita – Czy są jeszcze jakieś pytania? dziękuje  zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował: Mateusz Bochenek    

               Przewodniczący Komisji 

Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

                                

               Marian Kita       

  

Data napisania protokołu :28.09.2016 r.

Data podpisania protokołu :.......................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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